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ZÁPIS 
z kolegia děkana FCHI konaného dne 28. 8. 2018 

 
Přítomni:  prof. Urbanová, doc. Friess, doc. Jahoda Ing. Hrnčiřík, Ing. Klaudisová, prof. Urban, 

prof. Matějka, prof. Janovská, doc. Hofmann, doc. Mareš, Dr. Vrbka,  
Omluveni: prof. Přibyl, doc. Friess 
Hosté: doc. Setnička 
 
1/ Děkanka: 
z KR/ 

 informace o probíhajících akreditacích v rámci VŠCHT 

 na Cenu ministra budou panem rektorem nominováni naši studenti Ing. Suchan a Ing. Lanč, PhD, 
Cena mistra za vědu – návrh prof. D. Vojtěch, případné návrhy (jméno) děkance e-mailem 

 do VR GAČR za VŠCHT nominováni prof. Lhoták, prof. Štěpánek, prof. Hajšlová  

 prorektor prof. Matějka: uznání všem z VŠCHT, kteří se v různých rolích podíleli na organizaci ICHO  

 uspokojivý stav řešení MEDOK 

 v rámci CEP 18+ se VŠCHT účastní projektu Noc vědců a Universitas Magazín vysokých škol 

 během podzimu bude vyvíjena aktivita o zařazení VŠCHT mezi školy, kam se mohou cizí studenti 
hlásit na vládní stipendia svých zemí 

 vnitřní předpis o hostujících a emeritních profesorech v přípravě, k dispozici u děkanky 

 žádost o přípravu akreditací DSP podle propozic MOST a proděkanů pro VaV  

 informace o uplatnění nebibliometrických výsledků na školní úrovni, na fakultě viz agenda KD 

 areál Běstvina je v majetku VŠCHT jako objekt pro vzdělávací činnost 

 vedoucí personálního odd. je Ing. Brůhová 

 soutěž pro IS v personalistice ve stádiu vypsání soutěže 

 informace o možné formě projektového centra na VŠCHT – Open space se zástupci PO, ekon., VaV 

 školení hospodářů – hromadné ve velké posluchárně v září 

 nábyteček – snažit se o co největší rozsah uskutečněných plateb i v září 

 informace o CRP projektech, zasláno vedoucím 

 děkan Ruml: další termín z Biochemie 10/9 v 9 h v BII  

 festival vědy 5/9/2018 – bude omezeno parkování 

 defibrilátory jsou umístěny na vrátnicích A, B, Zikova (zařazené v bázi první pomoci), vrátní 
proškoleni, školení pro zájemce proběhne v září-říjnu ve velké posluchárně 

 koleje hlásí asi 65 neuspokojených žádostí o ubytování, žádosti studentů přímo odkázat na koleje 
  

Agenda KD/ 

 personální: končí vedoucí tří ústavů – prof. Urban, prof. Přibyl, prof. Janovská, poděkování 
za jejich působení, přivítání nových vedoucích doc. Setnička, doc. Jahoda, doc. Mareš pověřen 
vedením ústavu 413; žádost dosavadním vedoucím, aby předali agendu vedoucího svým 
nástupcům 

 akreditace 
o návrh  mag. programu Senzorika a kybernetika v chemii (garant doc. Ing. Jan Mareš, Ph.D.) 

podán 
o vyjádření hodnotících komisí pro Analytická (a forenzní) chemie (bak. a NMgr.), Fyzikální (a 

výpočetní) chemie (bak. a nMgr.), Chemie (bak.), Nano a mikro v chem. inženýrství (bak.) a 
Chemické inženýrství a bioinženýrství (bak. a NMgr.) - návrh na udělení akreditace na dobu 
10 let, požadují kontrolní zprávu k 31/12/2018, vyjádření komisí lze nahlédnou v AIS: přejít na 
jakýkoli program, vpravo „na internetu VŠCHT“, Hodnocení nových studijních programů z NAU 
a vybrat příslušný program, otevřít příslušné složky a soubory 

o akreditace DSP – koordinaci od doc. Friesse po dobu jeho nemoci převzala děkanka, řídí odd. 
VaV, vedoucí ústavů podle své úvahy „povzbudí“ příslušné garanty k přípravě podle 
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harmonogramu; děkanát odeslal návrhy Dílčích dohod na 8 spolupracujících ústavů, dohoda 
s Ústavem analytické chemie již podepsaná 

 bilance čerpání ON, informace o posledním přehledu, vklady GAČR – spolupráce řešitelů grantů, 
Ing. Tomsové a Mgr. Kopeckého, aby se ve správný čas převedl fond z xxx 13 yyyy na xxx 85 yyyy, 
vedoucí upozorní nové řešitele GAČR. Směrem ke konci roku by bilance v buňce G15 měla jít k „0“. 

 výnos děkanky upřesňující ped. činnost doktorandů vyvěšen v sekci Vnitřní předpisy, umístit odkaz 
na stránku DSP (zajistí paní tajemnice) 

 návrh na jmenovací řízení doc. Mouchy, níže uvedený návrh složení komise bez námitek kolegia: 
prof. Ing. Pavel Hasal, CSc. - předseda 
prof. Ing. Pavel Ditl, DrSc. - Fakulta strojní, ČVUT Praha (místopředseda, je-li zapotřebí?) 
prof. Ing. Jozef Markoš, DrSc., Fakulta chemických a potravinárských technológií, STU Bratislava 
doc. Ing. Marek Růžička, CSc.,DSc., Ústav chemických procesů, AV ČR , v.v.i. 
prof. Ing. Petr Mikulášek, CSc., FCHT, Univerzita Pardubice 

 odborníci (úvazek) na přístrojové vybavení od 9/2018 do 7/2020: 
A- projekt INMODOS: Kašpar Ondřej (0,1), Koucký Jan (0,2), Morávek Pavel (0,2) 
B- projekt ERDF: Marešová Eva (0,2), Valenz Lukáš (0,1), Rejl František (0,2) nové texty 

pro brožuru Bc. a Mgr. programů 
 Výzva pro zájemce o pozici hodnotitelů  v rámci OP VAI na Slovensku a všechny přílohy jsou 

zveřejněny na internetové adrese http://www.vyskumnaagentura.sk/vyzvy/vyzvy-na-odbornych-
hodnotitelov.   

 
2/ Pedagogika, proděkan doc. Jahoda: 

 informoval o průběhu akreditací bak. a mag. studijních programů. Žádosti podané v březnu byly 
posouzeny NAU s výsledkem udělit akreditace všem programům na 10 let 

 upozornil na nutnost čerpání finančních prostředků přidělených na praxe a exkurze 

 seznámil s počty zapsaných studentů do bak. a mag. studijních oborů 

3/ Věda a výzkum, proděkan doc. Friess: ( informovala děkanka) 

 DSP – vyplňování e-doktorand, informace o současném stavu aplikace (nová verze vyžádána kvůli 
požadavku na ovladatelnost z mobilních telefonů, vývoj dosud neukončen, komplikace - všechny 
spolupracující ústavy nejsou napojeny na EDU ID; vypnuty „notifikátory“)“ 
o k 31/8 se zavře všem doktorandům, kterým vypršel termín vyplnění, v pondělí dostali 

notifikaci k webmastera 
o k 15/9 se edoktorand zavře všem školitelů, kteří měli lhůtu do 31/8; před tím obdrží notifikaci 
o tzv. rychlé škálování může školitel provést kdykoli – v případě, kdy navrhuje, aby student 

nepokračoval (a nebyl zapsán) nutné udělat do 31/8, paní tajemnice bude sledovat 
o kontrola oborovou radou není řízena e-doktorandem, předseda OR má tam náhled  

 „nebibliografické“ výsledky za r. 2017 – musejí být v RIV, přiložen seznam, výběr 7-8 ks za fakultu, 
u každého výsledku stanovit, zdali zařazen podle kritéria „přínos k poznání“ nebo podle kritéria 
„společenská relevance“ , návrhy z ústavů do 4/9, děkanka nechá hlasovat, podrobnosti v příloze 

 
4/ Vnější vztahy a propagace, proděkan Ing. Hrnčiřík:  

 informace o organizaci Festivalu vědy (středa 5.9. od 8:30 do 18:00), je třeba zajistit personální 
obsazení 3 tematických stánků fakulty po celou dobu trvání festivalu 

 příprava nové brožury stud. programů oddělením komunikace, poděkování za včasné dodání 
podkladů ze strany ústavů 

 informace o předběžném záměru organizace propagačních výjezdů PGS studentů na SŠ v 
podzimním období, ústavy požádány o součinnost při informování nově nastupujících PGS 
studentů o těchto propagačních aktivitách 

 zahr. návštěvy na VŠCHT v nadcházejícím období (7.9. Shandong Province, Čína; 14.9. FHNW, 
Švýcarsko) 

 nabídka post-doc stáží (Čína), podrobnosti budou zaslány vedoucím ústavů 
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5/ Tajemník fakulty, Ing. Klaudisová: 

  upozornila na možné žádosti pro přechod doktorandů do dalších ročníků s nesplněnými 
povinnostmi, od září navázané i na snižování základního stipendia za nesplněnou studijní 
povinnost 
 

6/ Senát, Dr. Vrbka:  
• zasedání bude 21. 9. 2018  
7/Různé 
• 402 – prof. Urban – zdůraznil požadavek na etickou komisi pro potřeby posuzování projektů. 

Prorektor prof. Matějka ihned reagoval.  V rámci revize vnitřních dokumentů školy je připravován 
nový Etický kodex, Jednací řád Etické komise a další směrnice, vztahující se k postavení a agendě 
Etické komise VŠCHT Praha 

• 403 - upozornil na výrazné komplikace s výukou laboratoří pro letní semestr ak. roku 2018/19 
v souvislosti s odloženými rekonstrukcemi 

 409 – doc. Jahoda požádal o vyjádření k možnému předložení žádosti o habilitaci Dr. Ing. Pavlíny 
Basařové, kolegium nemá námitek proti vyloučením rodičovské dovolené z doby pro výpočet 
požadovaného počtu výstupů, zároveň je nakloněno posuzovat a vyjmout i dobu, kdy byla na 
zkrácený úvazek a věnovala se plně pouze výuce. 

 413 - prof. Janovská – vznesla dotaz, jak to vypadá s „nábytečkem“ na 413, děkanka prověří 
Na dotaz výuky v nových prostorách v Zikově ulici: pedag. oddělení pořádá exkurze pro vyučující 
v těchto prostorách, dostanou termíny 

 413 - doc Mareš pošle požadavek na VŘ na odporného asistenta, Ing. Isoz obhájil disertaci; 
požadavek na wifi pokrytí 2. a 3. patra budovy C, doc. Mareš bude jednat s výpočetním centrem 

 444 – doc. Hofmann – upozornil na neohlášenou výměnu svítidel v zasedací místnosti ústavu 444, 
klíče si řemeslníci vyzvedli na vrátnici a vedoucí ústavu doc. Hofmann nebyl o výměně vůbec 
zpraven 

 
 
 
Termín příštího zasedání 11/9/2018, nebo 18/9/2018, upřesní v poledne 11/9/2018 proděkan 

Hrnčiřík, který v týdnu 10-15/9/2018 zastupuje děkanku     
    

 
 
 

prof. RNDr. Marie Urbanová, CSc. 
děkanka 

 


